





Description:

A high quality water-borne decorative topcoat paint, specially designed to decorate the walls with a coral look that provides luxury and a special atmosphere.

Recommended Use

Recommended to use for interior applications on concrete, cement and gypsum surfaces, to provide an exceptional appearance for palaces, offices, showrooms, hotels, restaurants, luxury house entrances etc.

Characteristics:

- Coral-like appearance.
- Provides the impression of elegance and exceptional appearance.
- Excellent adhesion and high durability.
- Good washability.
- Wide range of colors.

Drying Time:

Surface dry (10-15) minutes.
Full dry (5) hours.
Hard dry (24) hours.

Application Tools:

• Brush: Special type

• Plastic knife: Special type.

Thinner:

Ready to use.

الوصف:

دهان مائي ديكوري نهائي عالي الجودة، صمم خصيصاً لتزيين الجدران بمظهر الشعاب المرجانية إضفاءً للفخامة والأجواء الخاصة.

الاستخدام:

يستخدم في التطبيقات الداخلية على الأسطح الخرسانية والإسمنتية والجبسية ليضفي مظهراً استثنائياً على القصور والمكاتب والمعارض والفنادق والمطاعم ومداخل البيوت الفخمة...إلخ.

الخصائص:

- مظهره يشبه الشعاب المرجانية.
- يعطى الجدران انطباع الأناقة والمظهر الاستثنائي.
 - التصاَّقية ممتازة ومتانة عالية.
 - قابلية جيدة للغسيل.
 - يتوفر بمدى واسع من الألوان.

زمن الجفاف:

الجفاف السطحي (١٠-١٥) دقيقة.
 الجفاف التام (٥) ساعات.
 الجفاف الصلب (٢٤) ساعة.

أدوات التطبيق:

الفرشاة: نوع خاص
 السكين البلاستيكية: نوع خاص.

المخفف:

جاهز للاستخدام.

Painting System:

• Apply one coat of "Jazeera Green Prime".



نظام الطلاء:

• طلاء طبقة واحدة من "الجزيرة جرين برايم".





• طلاء طبقتين من"الجزيرة جرين بوتى".

 Apply two coats of "Jazeera Matt Deco Primer", with the same color of "Jazeera Elora" by using a fine roller or spray gun and make sure that surface is uniform and no roller marks.



• طلاء طبقتين من "الجزيرة مت ديكو برايمر" باستخدام الرول الناعم أو الرش حسب اللون المحدد للطبقة التالية "الجزيرة إلورا" ويجب التأكد من نعومة السطح وكذلك عدم بقاء أثر لعلامات الرول.

 Add "Jazeera Elora Powder" to "Jazeera Elora" then start mixing by a stick untill the powder is mixed completely.



• أضف "الجزيرة إلورا بودر" إلى "الجزيرة إلورا" ثم ابدأ الخلط بعصا خلط مناسبة حتى تمام المزج.

 Apply two coats of "Jazeera Elora" with a special brush, using a cross (X) method.



 طلاء طبقتین من "الجزیرة إلورا" باستخدام الفرشاة الخاصة، والتطبیق بحرکة علی شکل (X).

• Press gently follow the same previous method using special plastic scrapper.



 اضغط برفق باستخدام السكين البلاستيكية الخاصة بنفس الطريقة السابقة.

For free training on application of this product, please visit Jazeera Paints Academy or any of its sub-centers nearest to you.

For more information, please refer to the product technical data sheet.

Note: Colors will vary according to the application method and tools.

لتلقي التدريب المجاني على تطبيق هذا المنتج نرجو التكرم بزيارة أكاديمية دهانات الجزيرة أو أقرب مركز تدريب فرعى لها.

للمزيد من المعلومات يرجى مراجعة نشرة المواصفات الفنية للمنتج.

ملاحظة: تختلف الألوان باختلاف طريقة وأدوات التطبيق.

Draw yourself a dreamy painting from modern designs, inspired by the mystery of the dazzling "Elora" caves.

ارسمي لنفسك لوحة ممتعة ذات تصاميم عصرية مستوحاة من كهوف "**إلورا**" المبهرة.



Mew - جدید Romantic - شاعری



جدید - New

الساحل الشرقي - Eastern Coast



جدید - New

أمواج المساء - Evening Waves



